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احمد گوهری: کار خوبی کردم از پرسپولیس جدا شدم! / تنها دلیل تصمیم من همین بود!

 چهارشنبه ۸ آذر ۱۴۰۲ - ۲۰:۲۵ شناسه خبـر : ۱۲۴۵۶۵

 دروازهبان پیشین پرسپولیس برای اولین بار در مورد جدایی از این تیم صحبت کرده است.

احمد گوهری پس از یک فصل و نیم حضور در پرسپولیس، در تابستان گذشته جمع سرخها را ترک کرد و راهی آلومینیوم

اراک شد تا فرصت بیشتری برای حضور در ترکیب داشته باشد. او در یازده هفتهای که از لیگ بیست و سوم سپری شده

است، در اغلب مسابقات ترکیب ثابت اراکیها قرار گرفت و موفق شد عملکرد خوبی از خود نشان بدهد.

گوهری که اغلب تمایل دارد به دور از رسانهها و در آرامش کار خود را دنبال کند، امروز در خصوص شرایط آلومینیوم

صحبت کرد و به سوالات ما درباره جداییاش از پرسپولیس پاسخ داد. او همچنین در این گفتگو به اتفاقات و جنجالهای
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دیدار آلومینیوم و پیکان نیز واکنش نشان داد که این مصاحبه را در ادامه میخوانید:

صحبتهایمان را با بازی آلومینیوم و پیکان شروع کنیم که موفق به کسب سه امتیاز نشدید. 

ما بازی را بد شروع کردیم اما رفته رفته خوب شدیم ولی اتفاقاتی هست که دست ما نیست و نتیجه بازی را تغییر

میدهد. ما حتی زمانی که ده نفره شدیم، تیم برتر زمین بودیم و خیلی خوب بازی کردیم و حتی میتوانستیم پیروز

باشیم اما برخی مسائل دست ما نیست. ما تلاش خودمان را میکنیم و نمیتوانیم در مسائلی که دست ما نیست، دخالتی

داشته باشیم. در هر صورت در مجموع بازی خوبی انجام دادیم و با تمام وجود بازی کردیم.

بازی جنجالی و عجیبی هم بود و اعتراض هواداران را به دنبال داشت. درباره حواشی مسابقه صحبت کن. 

جنجالها فقط بر سر تصمیم کمک داور بود که گل سالم ما را قبول نکرد و آفساید گرفت. من خیلی در مسائل داوری وارد

نیستم اما میدانم که کرنر، آفساید ندارد. از همانجا حواشی آغاز شد و هواداران ما هم حق داشتند. به هر حال ما ۱۴ روز

تلاش کردیم و زحمت کشیدیم که روز مسابقه بهره آن را ببریم اما اتفاقات از این دست به تیم ما ضربه میزند. حتی در

۳-۴ هفته گذشته هم این اتفاقات رخ داده و همه این موضوع را دیدند.

به نظر میرسید داور و مسئولان بازی در تلاش بودند کمک داور را مجاب کنند که گل سالم بوده است. 

من هم میدیدم و همه به اتفاق میگفتند ما چیزی نگفتیم و گل را برگردان اما داور بیتجربگی کرد. کمک داور بازی،

جوان بودند و من هم تا به حال ایشان را ندیده بودم.

یک گل هم خوردی که مردود شد اما کارشناسان اعتقاد داشتند آفساید نبود و کمک داور اشتباه کرد. 

من به نظر همه احترام میگذارم اما چیزی که من دیدم، حامد پاکدل خیلی در آفساید بود. فکر میکنم تنها صحنهای که

کمک داور توانست خوب قضاوت کند، همین صحنه بود.

هفته قبل هم برابر فولاد یک گل خوردی که به نظر آفساید بود. 

همه گفتند که آن گل آفساید بود و به نظر من هم خیلی آفساید بود. البته من اسمش را بدشانسی نمیگذارم و باز هم
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میگویم یکسری اتفاقات از حیطه اختیارات ما خارج است و ما نمیتوانیم کاری کنیم اما ضربهاش را خوردیم و آسیب

دیدیم.

در طول این فصل اعضای تیم آلومینیوم اعتراض زیادی به داوریها داشتند. این مسائل تمرکز تیمتان را به هم نمیزند؟ 

اگر بازیهای ما از هفته اول تا هفته یازدهم را ببینید، متوجه میشوید که اشتباهات داوری تاثیرگذار بوده است. ما

واقعا آسیب دیدیم و اگر این اشتباهات نبودند، میتوانستیم تیم بالای جدول باشیم و مزد زحماتمان را بگیریم. کل

داستان همین است اما ما هم چارهای نداریم جز اینکه تلاش کنیم و هفته به هفته بهتر شویم و در نهایت ببینیم تقدیرمان

چیست.

یکی از مشکلات این فصل هم تعطیلات لیگ برتر است. بعد از چند وقفه، حالا باز هم دو هفته بین مسابقههایتان فاصله

هست. 

من در جایگاهی نیستم که درباره مدیریت کسی نظر بدهم اما هم تیم ما از این شرایط ضربه خورده و هم سایر تیمها. ما
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در یک روند رو به رشد بودیم و یکباره مسابقات تعطیل شد و دوباره باید از اول شروع میکردیم. این تعطیلات به

بازیکنان بیشتر آسیب میزند و همه بازیکنان لیگ برتر را تحت تاثیر قرار میدهد. شاید بتوانیم با مدیریت بهتر، مسابقات

را برنامه بهتر برگزار کنیم.

پیش از شروع فصل به صورت غیرمنتظرهای از پرسپولیس جدا شدی. چرا این تصمیم را گرفتی؟ 

من دوست دارم جایی باشم که بیشتر فرصت بازی داشته باشم و تاثیرگذارتر باشم؛ این چیزی است که هر فوتبالیست

دیگری هم میخواهد. تنها دلیل جدایی من همین بود که با توجه به شرایط موجود و اتفاقاتی که رخ میدهد، فکر میکنم

اشتباه هم نکردم. هر چند پرسپولیس، تیم بزرگی است و شاید آرزوی هر کسی باشد که در این تیم بازی کند و یا حتی

حضور داشته باشد اما من دوست داشتم بیشتر بازی کنم.

پرسپولیس بعد از جدایی تو دروازهبانی جذب نکرد و همین موضوع باعث شد برخی بگویند این باشگاه نباید با جدایی

تو مخالفت میکرد. 

این نظر لطف کسانی است که این نظر را دارد اما فکر میکنم قوانین نقل و انتقالاتی و سقف قراردادها، همه باشگاهها را

به چالش کشید. شاید اگر این قانون نبود، پرسپولیس بازیکن دیگری میآورد و جای خالی را پر میکرد.

کادرفنی پرسپولیس با جدایی تو مخالف نبود؟ 

کادرفنی و مدیریت هم در حال تصمیمگیری بودند و چند روز زمان برد تا با جدایی من موافقت کنند. من از آنها تشکر

میکنم.

هنوز با ننکا در ارتباط هستی؟ 

همانطور که با مربیهای دیگر در ارتباط هستم، کم و بیش با مربی دروازهبانهای پرسپولیس هم در ارتباط هستم و گاهی

تبادل نظر میکنیم. به هر حال فوتبال، یک خانواده خیلی کوچک است و همه در مقطعی دوباره به یکدیگر میرسند. از

طرفی من هم همیشه سعی میکنم از تجربیات کسانی که قبل از من بودهاند، استفاده کنم.

به بازگشت به پرسپولیس فکر میکنی؟ 
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من با تمام قلبم، همه تمرکز و وجودم را روی تیمی میگذارم که در آن حضور دارم. این، اصلیترین موضوعی است که هر

شخصی در هر شغلی باید در نظر داشته باشد. من هر روز با هزار امید و برنامهریزی و انگیزه بیدار میشوم و در تمرین

آلومینیوم حضور پیدا میکنم، چون در حال حاضر آلومینیوم، باشگاه من است.

البته قراردادت هم قرضی است. 

قرارداد من قرضی است و همه چیز به اول فصل آینده برمیگردد. کسی از آینده خبر ندارد.

آینده آلومینیوم را چطور یپشبینی میکنی؟ 

ما هر روز کنار هم کار میکنیم و همه امیدواریم که همه چیز هر روز رو به بهبود برود و در نهایت منجر به موفقیت تیم و

خودم شود.

بیشتر بخوانید: مکالمه داوران جنجالی ایران شنود شد! 

انتهای پیام/
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